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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  4 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 02/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 16 de desembre de 2015 
Horari: .19:40 a 21:45 h 
Lloc: Centre Cívic Can Llong 
 
 
Assistents 
 
Ramon Vidal López, president 
Joaquin, Domínguez Luque, vocal de Ciutadans 
Rafael López García, vocal de Crida per Sabadell 
Pere Cerdà Sorolla, vocal d’ERC 
Elena Marcelo Cañal, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Cruells Sallent, vocal de les entitats de gent gran 
Ahmed Msiad, vocal de les entitats culturals 
Marc Guevara Claramunt, vocal de les entitats juvenils 
Sergi Asensio Baño, vocal de les entitats juvenils 
Francisco Lesmes Flores, vocal de les entitats regionals 
Agustín Lorca González del Peral, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Enrique Martínez Fernández, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Vicenta Campillo Pardo, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Miquel Soler i Antolí, regidor de Tecnologies de la Informació i la Comunicació i del Programa de 
Benestar Animal 
Míriam Ferràndiz Saus, regidora de Drets Civils i Ciutadania 
Albert Grimau Ferrer, tècnic de Drets Civils i Ciutadania 
Mercè Talarn López, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Antonio Lamagrande González, vocal d’Unitat pel Canvi 
Sonia Sada Rodríguez, vocal del PSC 
Maria José Bustos, representant de CiU 
Carme Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
Manuel Blanco Sánchez, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
Eva Prat Vila, representant del PP (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Cristian Sánchez García, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Juan Moreno González, vocal de l’AV de Can Rull 
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Montserrat Porta Montfort, vocal de l’AV de la Concòrdia 
Francisco de la Fuente Muñoz, vocal AV de Nou Barris – Can Llong 
Cristian García Vargas, vocal de les entitats culturals 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució. 
2. Situació dels refugiats i accions de suport des de Sabadell. 
3. Programa de Garantia Juvenil. 
4. Comunicacions. 
5. Proposta de treball i consultes rebudes per part dels i les vocals del consell. 
6. Torn obert de paraules. 

 
 

Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el Sr. Ramon Vidal, declara oberta la 
sessió. 
 
En primer lloc, el Sr. Vidal relaciona les persones que han excusat la seva absència i passa a 
llegir les mocions presentades en el darrer Ple municipal. 
 
El Sr López comenta que aquesta informació es pot trobar fàcilment si és d’interès i proposa que 
els partits que vulguin presentar mocions, les portin primer als plens del consell de districte per a 
debatre-les. Creu que és més efectiu parlar de les mocions abans de ser presentades al Ple 
municipal. 
 
El Sr. Vidal pren nota de la proposta. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució 

 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió 01/2015 d’11 de novembre. 
 
El Sr. Vidal dóna la paraula a la Sra. Míriam Ferràndiz, regidora de Drets Civils que 
explicarà el següent punt. 

 
 
2. Situació dels refugiats i accions de suport des de Sabadell 
 

La Sra. Ferràndiz, amb el suport d’una presentació, exposa quina és la situació dels 
refugiats a Sabadell. Comença contextualitzant el fenomen i indicant que, tot i que a 
l’actualitat s’hi ha afegit el conflicte sirià que ha tingut molt ressò en els mitjans de 
comunicació, els conflictes són freqüents i milers de persones fugen dels seus països per 
les guerres. Cal diferenciar entre refugiats i immigrants econòmics, ja que la llei els hi atorga 
estatus i drets diferents. La competència d’asil correspon a l’estat i està regulada per la Llei 
del Dret d’Asil. 
 
En el cas de Sabadell hi ha un circuït d’acollida que fa anys que funciona i es fa 
conjuntament amb les entitats. Dóna un seguit de dades sobre l’acollida a Catalunya i 
explica que l’actuació que s’ha fet des de l’Ajuntament de Sabadell s’emmarca en quatre 
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blocs: polític institucional i associatiu, cooperació en la ruta, planificació de l’acollida a la 
ciutat i sensibilització de la ciutadania. 
 
S’obre un torn de preguntes, que són respostes a la mateixa sessió. 
 
El president dóna la paraula al Sr. Albert Grimau que explicarà el següent punt. 

 
 
3. Programa de Garantia Juvenil 

 
El Sr. Grimau, amb el suport d’una presentació explica que aquest programa és una 
iniciativa impulsada per la Unió Europea i la Generalitat destinada a combatre les elevades 
taxes d’atur juvenil. El programa està destinat a joves d’entre 16 i 30 anys que compleixin un 
seguit de requisits. 
 
El programa inclou la figura de l’impulsor, que treballa conjuntament amb l’Oficina de Treball 
per dissenyar un itinerari adequat. El Sr Grimau informa, que, en breu, hi haurà una gran 
oferta formativa gratuïta per als joves que reuneixin els requisits. L’objectiu és donar a 
conèixer els programa a tota la ciutadania i en aquest sentit, se’n fa difusió a través dels 
consells de districte i altres àmbits. 
 
S’obre un torn de paraules i es formulen diferents qüestions, respecte dels mecanismes de 
seguiment, els indicadors, els col·lectius exclosos, la difusió i les ajudes, que es responen 
en la mateixa sessió. 
 
 

4. Comunicacions 
 
El Sr. Barea informa de les darreres actuacions a l’espai públic fetes al districte: 
 

• Reforma integral de les vorera i la calçada del carrer d’Estalvi, tram entre Previsió i 
Constància. 

• Renovació de la calçada al carrer de Mauritània, tram entre els carrers de l’Apúlia i 
Atlanta. 

• Renovació de la calça da a dos trams del carrer de Juvenal. 
 
El Sr. Barea comenta que s’està treballant en l’Auditoria Ciutadana, procés participatiu que 
s’endegarà al més de gener. 
 
Com hi ha molt d’interès en el tema i encara no es tenen prou elements, es proposa fer 
arribar informació més detallada i alhora fer una sessió extraordinària per tal d’aprofundir en 
el tema. S’aprova fer una sessió extraordinària al mes de gener per tractar el tema de 
l’Auditoria Ciutadana. 
 
 

5. Proposta de treball i consultes rebudes per part dels i les vocals del consell 
 
La Sra. Campillo va demanar informació sobre l’avinguda Josep Tarradellas i quan es 
finalitzarà la urbanització. Se li dóna resposta en el sentit que s’hi està treballant. 
 
La Sra. Marcelo va demanar quin problema hi ha amb la informació  de temps d’arribada a 
la parada de Benjamín García, que fa molt de temps que no funciona. Se li dóna resposta 
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en el sentit que s’està a l’espera que arribi el SAE arreglat des de Madrid, i es preveu que 
sigui molt aviat. 
 
El Sr. Lorca va presentar propostes i temes a tractar que es detallen: 
 

• Recorregut de les línies de bus de Can Rull 
• Plans de sensibilització en temes socials a escoles i centres públics del districte 
• Residència pública per a persones grans. 
• Estudi d’un nou reglament dels consells de districte 
• Adequació integral de l’estació de Renfe Centre. 
• Contenidors d’escombraries. 

 
El Sr. Soler comenta que, fa poc que s’ha configurat el nou govern municipal i cal canviar les 
sinèrgies, amb tot comenta breument els temes plantejats i proposa al Sr. Lorca una trobada 
per treballar-los. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
La Sra. Marcelo intervé per dir que hi ha molta queixa per la manca de comunicació directa 
a Can Rull per anar al Taulí, des que es va canviar el recorregut de la línia 7. El Sr. Soler li 
respon que s’està estudiant. 
 
Hi ha diverses queixes sobre la usabilitat dels nous contenidors 
 
El Sr. Lorca demana que es creïn comissions de treball per tractar els diferents temes, la 
Sra. Campillo diu que ella, personalment, no té bona experiència a les comissions. 
 
S’acorda continuar amb el calendari fixat, fent una reunió extraordinària al mes de gener per 
aprofundir en el procés participatiu de l’Auditoria Ciutdana. 

 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat  
 

Vist i plau 
El president 

 


